
Spoštovani. 
  
V nadaljevanju posredujemo odgovore na vprašanja, ki so bila s strani občinskega svetnika 
postavljena na seji dne 19.09.2019 vezano na povzetek poročila o poslovanju podjetja Komunala Tržič 
d.o.o. 
  

1. Vprašanje : Ali ste s tem povzetkom poročila dejansko zadostili določbam 70. člena Zakona o 

gospodarskih družbah, ali ste dejansko res naredili analizo poslovanja in ste o tem obvestili OS 

v okviru tega povzetka revidiranega poročila? 

Odgovor: Določbam 70. člena Zakona o gospodarskih družbah smo zadostili z Revidiranim 

letnim poročilom za poslovno leto 2018, ki je bilo pregledano s strani revizijske hiše BM Veritas 

d.o.o.  in  v celotni vsebini objavljeno na spletnih straneh AJPES. Za potrebe poročanja o 

poslovanju občinskemu svetu je bilo pripravljeno le krajše poročilo.  

  

2. Vprašanje : Zakaj ste v določenih vsebinah (npr. poslovno poročilo) povzemali iz komplet 

revidiranega poročila in se določene vsebine razlikujejo? 

Odgovor: V poročilu  za občinski svet smo poskušali na kratko povzeti tako točke iz letnega 

poročila ki govorijo o poslovanju podjetja kot celote,  kot tudi točke ki posebej opredeljujejo 

poslovanje posameznih GJS in tržne dejavnosti, zato so nekateri stavki nekoliko drugače 

oblikovani.  

  

3. Vprašanje : Če gledamo izkaz poslovnega izida, kaj so drugi odhodki, ki so narasli za 836% in 

neopredmetena sredstva in dolgoročne AČR za 345%? 

Odgovor: Obrazložitev povišanja drugih odhodkov v izkazu poslovnega izida: 

Odhodek iz naslova donacij je bil v letu 2018 višji kot v preteklem letu zaradi dane donacije ob 
odpravi škode po ujmi, ki je v oktobru 2018 močno prizadela nekatere prebivalce občine. 
Donacijo v višini 5.000 € smo izplačali preko pogodbe z Rdečim križem, preostali del so dane 
donacije drugim.  

  
Med drugimi neobičajnimi postavkami je v letu 2018 največji del iz naslova okoljske dajatve 
zaradi odvajanja odpadnih voda, katero smo po opravljenem pregledu s strani FURS dodatno 
nakazali na podračun Občine Tržič, nanaša pa se na obveznosti iz obdobja 2014 - 2017. Ob 
pregledu obračunavanja okoljske dajatve zaradi odvajanja odpadnih voda je inšpekcijski organ 
ugotovil neskladnosti obračuna za dajatve pri planinskih kočah in domovih ter pri upoštevanih 
podatkih o številu oseb na področjih, kjer porabljena pitna voda ni merjena.   
  
Drugi odhodki                                                                                                          v € 

 
  
Obrazložitev povišanja dolgoročnih AČR v bilanci stanja: 

Med dolgoročnimi AČR  je v letu 2018 evidentirana dolgoročna najemnina za zemljišče na Mlaki 
in vplačila v rezervni sklad za del lastnine v večstanovanjskem objektu  v Pristavi. 
  

4. Vprašanje : Kaj ste delali kot zunanji izvajalec pri čiščenju kanalov v strugi Tržiške Bistrice 

 
Odgovor: Komunala Tržič d.o.o.  je kot upravljalec kanalizacijskega sistema v Občini Tržič v 
začetku leta 2018 ugotovila težave pri odvajanju odpadnih voda na zbirnem  kanalu, ki poteka 
v strugi Tržiške Bistrice na območju bivše tovarne BPT. 



Po neuspelih poskusih čiščenja z dostopom iz priključnih kanalov je bil sprožen postopek 

ugotavljanja in sanacije poškodbe kanala v strugi Tržiške Bistrice (območju bivše tovarne BPT). 

Komunala Tržič d.o.o. je kot koncesionar na področju odvajanja in čiščenja odpadnih voda v 

Občini Tržič vodila potek del in sodelovala pri sanaciji, katerih gradbena dela je v večji meri 

izvedel podizvajalec Vodnogospodarsko podjetje Kranj. 

  

5. Vprašanje : Zakaj revizor trdi: kljub temu Komunala Tržič d.o.o. GJS v obdelavi določenih vrst 

komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov…. še vedno ne izvaja podeljene koncesije (stran 

11 pa pravi, da ravnanje z odpadkov zajema stroške zbiranja odpadkov, ki ga izvajate kot 

koncesionar…) 

Odgovor: Komunali Tržič d.o.o. je bila z Odlokom o koncesiji za izvajanje gospodarske javne 

službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov območju Občine Tržič podeljena 

koncesija za le za zbiranje določenih vrst odpadkov, medtem ko za storitve obdelave in 

odlaganja odpadkov koncesijsko razmerje še ni urejeno in zato skladno z Odlokom o ravnanju 

s komunalnimi odpadki v Občini Tržič te storitve še vedno zagotavlja dosedanji izvajalec, torej 

Komunala Tržič d.o.o. s podizvajalci.  

   
 

6. Vprašanje : Zakaj je večina splošnih stroškov večja za 20% kot v 2017? 

 
Odgovor: Splošni stroški so vsi stroški, ki jih ni mogoče neposredno prisoditi posameznemu 
stroškovnemu mestu. Med splošne stroške uvrščamo stroške bančnih in odvetniških storitev, 
stroške finančno računovodskega sektorja, poštne storitve, stroške revidiranja, amortizacije 
upravne stavbe in opreme, nadomestilo za stavbno zemljišče ter druge stroške splošnega 
značaja. Postavke, zbrane na splošnem stroškovnem mestu, se na posamezne dejavnosti 
razporejajo na podlagi ključa. Med posredne proizvajalne stroške spadajo stroški obračuna 
storitev, vodje posamezne enote ter delež stroška uprave.  
Ključi delitve posrednih stroškov so prvotno določeni na podlagi aktivnosti, ki stroške 
povzročajo (delitve stroškov vodij in stroškov obračuna komunalnih storitev). Za ostale 
posredne in splošne stroške pa je ključ delitve določen glede na delež neposrednih 
proizvajalnih stroškov v vseh stroških podjetja (skladno z določbami ZPFOLERD – Zakon o 
preglednosti finančnih odnosov in ločenem evidentiranju različnih dejavnosti).  
V letu 2018 je bila skupna višina posrednih stroškov za 17% nižja kot v letu 2017, skupna 

višina splošnih stroškov pa za 20% višja kot v letu 2017. 

Skupna vrednost obojih, tore posrednih in stroških stroškov skupaj je v letih 2017 in 2018 

skoraj na enaki ravni.  Višina prikazani tovrstnih stroškov je odvisna tudi od deleža posrednih 

in splošnih stroškov, ki je porabljen iz rezervacij za zapiranje odlagališča (ti stroški niso več 

vidni v izkazu poslovnega izida).  

Na skupno višino so poleg ostalih stroškov vplivale še kadrovske spremembe (upokojitve in zato 

zaposlitve novih sodelavcev) in uskladitev plač s kolektivno pogodbo komunalnih dejavnosti. 

  

  

7. Vprašanje : Glede na to, da povzetek poročila – ali je dejansko res zadostuje, glede na to, da 

ste na 10. straneh dejansko orisal ali opravili analizo, ki je bolj slaba, revidirano poročilo pa 

zajema 77 strani. 

Odgovor:  Odgovor podan že v prejšnjih točkah.  

  
  

8. Vprašanje : Navedba revizorja: »Župana obveščamo o načrtovanem obsegu in času 

revidiranja in pomembnih revizijskih ugotovitev, vključno s pomanjkljivostmi, ki smo jih zaznali 

med našo revizijo.« Kakšne so te pomanjkljivosti?  

 

Odgovor: Župan že odgovoril na seji.  

  



9. Vprašanje : Kje so nastale razlike pri obračunu odvoza in obdelave odpadkov in stroškovno 

oceno, a je to sprejem odpadkov na Jesenica, je pri zbiranju in odvozu odpadkov in na področju 

česa (nove frakcije, povečane cene nafte po letu 2018 – cena je padla, ali je pri ravnanju 

odpadkov  npr. ste preverili ceno v Ljubljani in na Jesenicah, kdo je odločil, kam se vozijo 

odpadki, ali je to kadrovska problematika, ali so stroški administracije, daljše rute odvozov, 

splošni stroški banke, odvetniki, pošta, revizorji, amortizacija upravne stavbe – kakšni so splošni 

stroški v strukturi cene za odvoz odpadkov). 

Odgovor: 

Cene, vezane na ravnanje z odpadki so bile uveljavljene s 01.01.2016. Cene zbiranja določenih 

komunalnih odpadkov in biološko razgradljivih odpadkov so bile takrat prvič pripravljene z 

Elaboratom skladno z Uredbo MEDO na predračunskih izhodiščih. Letno se je izvajal poračun 

količin, za leto 2016 pa tudi cenovni poračun. Za leto 2017 se je razlika med stroškovno in 

prodajno ceno vključila v cene, ki so po potrditvi občinskega sveta uveljavljene s 01.04.2019. 

Po zaprtju odlagališča v Kovorju storitve obdelave in odlaganja odpadkov zagotavljamo s 

podizvajalcem JEKO d.o.o. (Center za ravnanje z odpadki Mala Mežakla). Cene storitve 

obdelave in odlaganja, ki za uporabnike veljajo od 01.01.2016 so bile pripravljene na takratnih 

okvirnih ponudbah tega podizvajalca. V vmesnem času so se spremenile količine obdelanih in 

odloženih odpadkov ter tudi cene s strani prevzemnika. 

Razlog za slabši rezultat na področju zbiranja odpadkov je  višji strošek dela ob večji pogostosti 

predvsem praznjenja in čiščenja EKO otokov, pri obdelavi in odlaganju pa je razlog v višjih 

stroških podizvajalca. 

Delitev posrednih in splošnih stroškov je opisana v letnem poročilu ter v vsakokratnem predlogu 

cen GJS (Elaborat). Iz obračunskih stroškov izvajanja posamezne storitve za leto 2018 je 

razvidno, da znašajo splošni stroški 12% vseh stroškov izvajanja storitve zbiranja določenih vrst 

komunalnih odpadkov, 11% vseh stroškov izvajanja storitve zbiranja biološko razgradljivih 

odpadkov in 20% vseh stroškov izvajanja storitve obdelave in odlaganja odpadkov. 

  

  
  

10. Vprašanje : Kateri so člani poslovodstva družbe?  

Odgovor: Poslovodstvo družbe predstavlja direktor. 

 

 

 

       Primož Bajželj 

       Direktor Komunale Tržič d.o.o. 

 


